



# Protokoll Styrelsen

---

Hampetorp-Odensbackens IF

Odenvallen, Odensbacken 2025-09-01 kl 19.00

Närvarande: Tony Olsson, Martina Stannisson, Jenny Stannisson, Pernilla Tegin, Veronica Hedgren & Helena Hiltunen.

## §1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna till kvällens möte.

## §2 Dagordning och föregående protokoll

Dagordningen och föregående protokoll godkänns.

## §3 Festkvällen

Vi summerar festkvällen och tycker att den i det stora hela blev mycket lyckad och uppskattad. Vi gick med plus fast inte så mycket intäkt som vi kanske hade hoppats på, och mycket arbete kring det hela. Vi missade dock att sprida informationen om kvällen i fler kanaler och får ta med oss det till en annan gång.

Vi fick hamburgare och bröd kvar som vi ska grilla och sälja på poolspelet den 20 september.

## §4 Ekonomi

Vi har köpt in en ny grill till föreningen.

Vi ska sälja restaurangchansen till hösten. Newbody säljer vi i vår då innebandyn (SMÅ IF) säljer detta under hösten. Vi säljer bingolotter på senhösten, december.

Veronica rapporterar vår ekonomi i nuläget:

Påminnelser ska skickas till vissa som är med på sponsortavlan med mera.

Vi pratar om bidrag och SISU-listor.

Vi resonerar kring det ekonomiska och hur vi kan dra in pengar till föreningen. Vi enas om att kommande Odencups kioskverksamhet ska läggas under styrelsen.

Vi ska köpa ut en av gräsklipparna.

Pantamera, en insättning har inkommit det ska kollas upp om det ska bifogas underlag till det.

## §5 Avslutningar

Den 4 oktober mellan kl 10.00-12.00 har vi avslutning för ungdomslagen. Föräldramatch och

fika. Pernilla beställer plaketter. Fikat står lagen för själva men trevligt att samlas samtidigt ändå.

### **§6 Odencupen**

Tony har bokat lördag den 3 januari till måndag den 5 januari 2026 för Odencupen. Vi ska satsa på att bjuda in lag där vi har egna lag i samma klass.

### **§7 Anläggningsfrågor**

Panten har legat i Rotundan men nu behöver panten förvaras någon annanstans. Likaså en del plaststolar som vi har i Rotundan behöver också flyttas. Vi pratar om eventuella andra utrymmen.

Vi bokar tid för fixardag till lördag den 11 oktober kl 10.00. Jenny lägger ut information längre fram. Varje lag behöver se till att ha representanter till denna dag och där ledarna har fått en uppgift till sitt lag redan i förväg.

En tränare har uttryckt att det är oordning i bollrummet och omklädningsrummen. Vi behöver se över detta, eventuellt sätta upp skyltar om vad man bör tänka på etc.

### **§8 Övriga frågor**

Vi har tyvärr tappat de två äldsta flicklagen, det är flera som har valt att sluta och många har valt en annan sport. Några tjejer har provtränat på andra ställen.

### **§9 Nästa möte**

Måndag den 6 oktober kl 19.00.

### **§10 Mötet avslutas**

Tony tackar och avslutar mötet.

**Ordförande**

Tony Olsson

**Sekreterare**

Helena Hiltunen